
 

ALDERSLYST SØHOLT LOKALRÅD 

REFERAT FRA LOKALRÅDSMØDET 15 AUGUST 2024 
 

 

I NORDRE FÆLLESHUS 

 

 

 

Pkt. 1 Nyt fra formanden 

 

Der er lavet aftale med Åbne Atelierdøre at de udstiller malerier i Nordre fælleshus 

Lone har haft møde med forvaltningen. Niclas går på barsel kan godt kontaktes lidt i 

nu. Der er afsat en pulje på 100 tusinde kroner til lokalrådene. 

Der søges om dem. Vi kan samarbejde med. Helhedsplanen 

 

 

Pkt. 2 Det gamle Alderslyst oplæg fra Kasper. 

 

David har lavet en rigtig god Video og billeder om det gamle Alderslyst. 

Borgmesteren har været med på gåtur rundt for at skabe interesse inden vi høre fra 

politikkerne. Desværre kan Lundsgade blive et slumkvarter tro ikke vi kan komme så 

langt Men hvor står vi om 10 år vi skal ikke ende som Buskelund. 

Få kontakt til Skøn på Silkeborg. Enghavekvarteret hvor der står huse fra 1890 1940 

forvaltningen skal komme med forslag om hvad er det de vil. 

masterskaberne 

Vi skal have det på listen. Kasper tager en tur mere. 

 

 

Pkt. 3 Vores september arrangement 12/9 24 kl 14:00 19:00 

 

 

Vi mødes kl. 13:00 og gør klar. Dagen starter med fællessang. Derefter er der 

byvandring. 

 

DM i tegning den står kreative skole for 

 

Alderslyst mesterskaberne i en tegning det skal være børn fra 6 klasse og opad. 

Der tages kontakt til Pia -Anette – Jytte ( Bente Lone kontakter dem ) En af dem skal 

kåre vinderen. Det afsløres kl. 16:00 

 

 

Pkt. 4 Søhaven Lone rykker forvaltningen andre høre politikkerne. 



 

Penge for træerne – 3 Parcelhus grunde – Rykker Trafikudvalget – Biologen 

 

 

Pkt.5 Svømmecenter på banen igen. 

 

 

Svømmecenter er med i budgetforhandling igen. Vi er en stor kommune Silkeborg 

vokser jo så er 1 svømmecenter jo ikke nok. Så der er behov for flere. 

 

 

Pkt.6 Økonomi. 

 

 

Der skal bruget udgifter til Guiderne og Bank omkostninger 

 

8.700 kroner 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


